



**Community Information Centre
of Ottawa**

**Centre d'information
communautaire d'Ottawa**



Ottawa, ON – The Community Information Centre of Ottawa (CICO)/211 Eastern Region, which has been active in the community since 1964, is celebrating the 10th anniversary of offering the 211 service in Ottawa! Join us as we celebrate a decade of information and referral to community, government and health services. We will celebrate at 2255 St-Laurent Blvd. Suite. 208 on September 19th, 2018 at 1 pm. The celebration is open to community partners on a drop in basis.

Since its initial debut in Ottawa, CICO has continued to expand the 211 service in Eastern Ontario. 211, now available everywhere in Ontario helps to navigate the complex network of human services quickly and easily, 24 hours a day, 7 days a week, in over 150 languages.

Ottawa, ON – Le Centre d'information communautaire d'Ottawa (CICO/211 Région de l'est) œuvre dans la communauté depuis 1964. Saviez-vous que le 2-1-1 est disponible depuis maintenant 10 ans à Ottawa? Joignez-vous à nous pour célébrer une décennie d'information et d'aiguillage vers les services communautaires, gouvernementaux et de santé. Nous célébrons à 13:00 le 19 septembre, au 2255 Boul. Saint-Laurent, unité 208. L'événement est ouvert à nos partenaires communautaires.

Depuis ses débuts à Ottawa, le CICO aide à faire grandir le service 211 dans l'est ontarien. Le 211, maintenant disponible partout en Ontario, aide à naviguer facilement le système complexe des services humains, 24h sur 24, 365 jours par année, en plus de 150 langues.

For further information: Daniel Danford Dussault, 613-683-5400 poste 5514 or daniel.danforddussault@cominfo-ottawa.org
Pour plus d'information : Daniel Danford Dussault, 613-683-5400 poste 5514 ou daniel.danforddussault@cominfo-ottawa.org

-30-

- 1 -